



" FAMILY WEEKEND IN CAMARGUE " TOUR

3 days / 2 nights
SAINTES-MARIES-DE-LA-MER
ARLES



NOT-TO-BE-MISSED EXPERIENCES

- Make the most of summer at the Arelate Roman Festival, featuring historic reconstructions and theatre performances
- Sleep in a traditionnal guardian hut in Camargue
- Visit a ranch in a horse-drawn cart to get a close-up view of the bulls and horses

WE LOVE...

- The blend of nature and culture
- The family-oriented activities
- The boat trip on the Petit Rhône river



© P. Aguilar

PROGRAM

• DAY 1 & 2

LES SAINTES-MARIES-DE-LA-MER, A LAND OF CHARACTER

Day 1: Visit to the Pont de Gau ornithological park. Its many footpaths offer superb views of the birds sheltering in the wetlands. Cruise on the Petit Rhône river on board the typical paddle steamer «Tiki». In the evening, you will enjoy a show by the Camarkas equestrian theatre company, blending typical Camargue culture and gypsy legends...

Day 2 : Discovery tour of the rich plant and animal life of the «Marais du Vigueirat» wetlands in a horse-drawn carriage. Horse ride at sunset.

• DAY 3 & 4

CÔTE BLEUE INIMITABLE ARLES

Treasure hunt in the historic quarter of Arles. Set off with your family to discover the treasures of the «Little Rome of the Gauls», including the Cryptoporticus (underground galleries), Roman Arena and Place du Forum square. Visit to the «Musée Départemental de l'Arles Antique», home to an impressive archaeological collection.

CIRCUIT "WEEK-END FAMILIAL EN CAMARGUE"

3 jours / 2 nuits
SAINTE-MARIES-DE-LA-MER
ARLES



© P. Aguilar

PROGRAMME

• JOUR 1 & 2

LES SAINTE-MARIES-DE-LA-MER, TERRE DE CARACTÈRE

Visite du Parc ornithologique du Pont de Gau, où différents sentiers vous permettent d'approcher de nombreux oiseaux à travers les marais.

Croisière sur le petit Rhône à bord du Tiki, bateau typique à roue.

En fin de journée, vous assisterez au théâtre équestre de Camarkas : un univers qui mélange culture camarguaise et légendes gitanes.

Le jour suivant, explorez la faune et la flore des Marais du Vigueirat en calèche. Balade à cheval au coucher de soleil.

• JOUR 3 & 4

ARLES, L'INCONTOURNABLE

Découverte d'Arles à travers un jeu de piste dans le centre historique. Partez en famille à l'assaut des secrets de « la petite Rome des Gaules »: les cryptoportiques (galeries souterraines), les arènes antiques, la Place du Forum...

Visite du Musée Départemental de l'Arles Antique et de son impressionnante collection archéologique.

EXPÉRIENCES À NE PAS MANQUER

- Le festival « Arelate, journées romaines d'Arles » en été : reconstitutions historiques, animations théâtrales...
- Dormir dans une cabane de gardian en Camargue
- Visiter une manade en chariot tracté pour approcher au plus près des taureaux et des chevaux

ON AIME...

- L'alliance entre nature et culture
- Les activités adaptées aux familles
- La promenade en bateau sur le petit Rhône